
Verslag ALV 19-09-2022

Datum: 19-09-2022

Start: 19:30 uur

Locatie: Theater Korzo

1. Opening, mededelingen en vaststellen agenda

Afdelingsvoorzitter Barbara Knol opent de ALV om 20:05 uur, en stelt de nieuwe fractiemedewerker

Hanne Poorthuis voor aan de afdeling.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

Ard van Rijn is technisch voorzitter voor de rest van de vergadering.

2. Vaststellen verslag ALV 14-06-2022

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Toelichting op het coalitieakkoord

Martijn Balster en Janneke Holman hebben onderhandeld namen de PvdA. Martijn licht toe dat de

verkenning twee maanden duurde en de onderhandelingen pas in mei begonnen. De

omstandigheden waren lastig in verband met verdenkingen richting twee oud-wethouders en door

de penibele gemeentefinanciën. Structurele uitgaven zijn de afgelopen jaren gedekt met incidentele

gelden. Daar wilden we verandering in aanbrengen. Dat leidde tot lastige, maar constructieve

gesprekken, die hebben geleid tot een akkoord.

4. Gelegenheid tot het stellen van vragen

Vraag: Gaat de daklozenopvang alleen ‘s nachts open of ook overdag?

Antwoord van Janneke: Dag én nacht

Vraag: Waar hebben jullie zaken moeten slikken of toegeven die jullie liever niet hadden gedaan?

Antwoord van Martijn: We hadden nog meer willen investeren in stad. Ook op verduurzaming

hadden we meer willen doen. Ook zijn er links en rechts nog kleine minnetjes in de begroting waar ik

me zorgen over maak. Men gaat er vanuit dat we alle Rijksmiddelen gaan binnenhalen, maar dat

moet eerst nog gebeuren.

Antwoord van Janneke: We mogen blij zijn met die negen miljoen voor armoede, maar het is de

vraag of het genoeg is. Ik hou m’n hart vast wat er op de stad afkomt en de rijen bij de Voedselbank

worden er niet minder op. Daarnaast is er ook nog een concreet voorbeeld. Er is vier miljoen

gereserveerd voor renteloze leningen voor verduurzaming van huizen. Leuk voorstel, maar dat geld

komt terecht bij huizenbezitters en hoge inkomens die de regeling weten te vinden. Wel hebben we

het voor elkaar gekregen dat de regeling regelmatig tegen het licht gehouden gaat worden.

Vraag: Waar zijn jullie blij mee?



Antwoord van Janneke: Bijstand ging vaak over fraude en fraudebestrijding. In het coalitieakkoord

staat daar nu geen woord over. De andere partijen zijn ook gaan inzien dat het over mensen gaat, dat

is winst ten opzichte van wat het beleid was.

Antwoord van Martijn: We willen persoonlijk contact tussen inwoners en gemeente weer dichtbij de

mensen organiseren. Daar gaan we aan werken. Ook een oproep aan alle leden om het bij ons te

melden wanneer ze signalen krijgen dat iets niet deugt of werkt. Daarnaast is er ook veel oog voor de

groei van de stad. Er zijn integrale huisvestingsplannen (IHP), zodat voorzieningen meegroeien met

de groei van de stad.

Vraag: Hoe zit het met de culturele paragraaf?

Antwoord van Janneke: Er komt 1,6 miljoen per jaar bij voor fair pay in de cultuursector, dat houdt in

dat we garanderen dat artiesten of kunstenaars altijd een minimumbedrag krijgen voor geleverde

werken of diensten. Het is nog niet genoeg voor de hele sector, maar het is een goede stap.

Vraag: Gaat dit akkoord er voor zorgen dat Den Haag klimaatneutraal is in 2030?

Antwoord van Janneke: Vier jaar geleden hebben we het Haags klimaatpact opgesteld. Er is in de

stad nu een versnelling gaande. We zijn helaas voor zo’n 95% afhankelijk van het Rijk of we dit gaan

halen. Het zou 4 miljard kosten om het te halen en dat hebben we simpelweg niet.

Vraag: Den Haag heeft al veel geld gekregen voor de woningbouwimpuls. Is het reëel dat we nog

meer gaan krijgen? Voor Den Haag Zuid-West staat 15 miljoen gereserveerd, gaat dit hiervan betaald

worden?

Antwoord van Martijn: We hadden de Eneco-gelden nodig om te investeren in woningbouw,

mobiliteit en verduurzaming. Maar dat geld is nu op. We hebben nu alvast 30 miljoen vrijgemaakt

voor oinvesteringen op de korte termijn. Als we daarvan iets overhouden, storen we dat in het

co-financieringsfonds.

Vraag: Waarom wordt er gekozen voor een lightrailverbinding over de Binckhorst terwijl de

kosten-batenanalyse hiervan niet uitwijst dat het rendabel is?

Vraag: Waarom zijn de kosten voor de parkeervergunning maar zo weinig omhoog? In de rest van de

G4 zijn de kosten veel hoger, waarom wordt er niet aan dat knopje gedaagd?

Antwoord van Ard: Er zijn over mobiliteit een aantal vragen die ingaan op details. Laten we hier met

halve kennis deze discussie gaan voeren. Er is behoefte om op een nader moment door te praten

over mobiliteit. Aan de afdelingen om dat met elkaar op te pakken.

5. Stemming coalitieakkoord

Ard brengt het coalitieakkoord in stemming. Deze wordt unaniem aangenomen.

Martijn Balster is de beoogd wethouder namens de PvdA.

6. Rondvraag en sluiting

De ALV wordt gesloten om 21:35 uur.


